
Youth Announcements 

Children Info. (Nursery – 5th Grade) 

9/21/2025  Series: 2 Corinthians: A Grand Exercise in Missing the Point 
The Confidence of Humility 

2 Cor.1:12– 2:4 

9/21/2025 Announcements 

Upcoming Service 

1. We welcome everyone to our Church Gathering, and especially new visitors. Please use our 
online welcome form (QR Code) to fill in your information and  

     prayer requests, OR just speak with one of 
     our church leaders. Then drop by the Welcome  
     Room after service to pick up a newcomer gift bag                                 
     and get connected.  
2. We are pleased to announce that we are planning a Christmas Cantata on December 7, 2025. This is 

the time when our church, from all different congregations, fellowships, our SS and YG all come to-
gether to serve and plan for this outreach and celebration event. Our practice started. To join the choir 
or orchestra, contact Christine Oentung (919)360-3536. If you are interested in serving on other teams 
such as decor, prayer, setup, clean up, greeters / hospitality, organization, etc. please contact Kathryn 
Rei (kathrynleerei@gmail.com) to see how you can use your gifts. 

3. In partnership with the Alliance of North American Chinese Physicians, the OllieTree Foundation will 
be hosting a free health clinic on October 11, from 10:00 AM to 3:00 PM, at Building B of our church. 
Doctors from various specialties will be on-site to provide free medical services, including blood tests, 
flu vaccinations, health consultations, and general wellness education. The primary language used 
during the clinic will be Mandarin. Everyone is welcome to attend. Please feel free to invite friends, 
neighbors, and anyone in the community who may benefit from this event. Registration link for the 
free clinic https://www.ollietree.org/cn/freeclinicregister/. Walk-in registration will also be accepted 
on the day of the event.  

4. To prepare for the contract renewal of Pastor Tim Chau and Brother Mike Liu, the Children’s Minis-
try Director, in 2026, we kindly request all members of the Mandarin congregation, Children’s Ministry 
teachers, and parents of students to visit the central lobby in Building A to collect and fill out a feed-
back survey form, respectively, regarding Pastor Chau and Brother Liu’s work during this term. Please 
place the completed survey into the collection box in the central lobby. The deadline for submission is 
next Sunday, September 28. 

5. Thanks to those who prayed for Brother Kurt Leung’s surgery recovery. He is now fully recovered, and 
is assuming all his church responsibilities as the Cantonese Language Deacon. 

6. Pastor Po-Wing is one of the missionaries supported by our church. He has prepared a mid-year 
mission report to share with our brothers and sisters. The mission report in both Chinese and English 
is available on the counter in the hallway outside the worship hall. Everyone is welcome to take a copy 
to read and share, and learn how God is leading Pastor Po-Wing and using him to bless people both 
near and far. 

7. T-Shirts Needed for OCC Shoebox Jump Ropes  - Aunt Pauletta needs old t-shirts to make jump ropes 
for our Operation Christmas Child Shoeboxes.  Please place donated t-shirts by the Youth Table in the 
Church Lobby next to the elevator.  

8. 2025 Operation Christmas Child Shoebox Collection Goal – Prayerfully consider helping to reach our 
goal of making 425 gift-filled shoeboxes (300 in-person; 125 online) this year.  At this time, new gift 
items/supplies are needed to make the 300 in-person shoeboxes.  A list of the needed items is availa-
ble on the Youth Ministry table in the main lobby.  Please place new gift items/supplies in the collec-
tion containers by October 31 if possible.   

9. 2025 RCCC Mission Conference will be held on Oct.4-5(Saturday/Sunday) this year. The theme this 
year is  “A Mission-Oriented Life”. The speaker is Rev. Chun-Ming Stephen Ho. The time is 10/04(Sat.) 
10:00 am (Mandarin)/1:30 pm (Cantonese); 10/05(Sun.) 9:30am(Mandarin/Cantonese combined wor-
ship), 11:15 am (English Worship). Please prepare our hearts and make time to participate. 

10. Would you like to go deeper with God and experience a personal revival? Come to Seeking Him 
Women's Bible study, meet together with other ladies on the 1st and 3rd Thursdays at 6:30-8pm. We 
will use the book “Seeking Him” to help us examine ourselves in light of Scripture. Interest meeting call 
or text Christine (919) 360-3536 for more info.  

11. Men’s Prayer and Fellowship Group will meet the 2nd and 4th Thursdays each month. The group 
will focus on: fellowship to share experiences from our daily lives/walks with Christ, prayer to 
strengthen brothers as Godly men and leaders, and scripture applications for our personal lives. Ques-
tions? Contact Kenn Dodson, kennrdodson@gmail.com 

12. The Brews10 Midweek group (Hebrews 10:24-25) meets every Tuesday from 7pm to 9pm in the 
Building B 5-Flex for snacks, fellowship, and discussion regarding the past Sunday's sermon. Bring your 
own dinner, or feel free to come just for snacks. For questions, please reach out to Victor Chen at vic-
tor.c.7799@gmail.com 

13. SS Class: Rooted Sunday school is in a study of 1 Thessalonians. The  letter instructs us to continue to 
grow in godliness, founded on the unwavering  hope in Christ’s redeeming work and His return. Root-
ed leans toward deepening our understanding of and trust in Scripture, and application to our lives 
today. Questions? Contact Emory Chao (emorychao@fastmail.com). 

14. SS Class: Flourishing Sunday school is in a study Apologetics: How to  Share Faith Without Being Sor-
ry. This class is advanced, even academic  level studies that dig deep into intertextual studies and im-
plicational theology. Questions? Contact Rob Stansberry (robthestans@gmail.com). 

15. SS Class: New Life, Are you new to your faith or interested in finding out what Christianity is all 
about? New Life is designed for “seekers” and new believers and will walk through the most basic 
Gospel truth. Please reach out to Anne Johnson if you are interested. 

16.The church started the ESL (English as a Second Language) and MSL (Mandarin as a Second Lan-
guage) classes. Interested students and teachers, please contact Alissa (AlissaLC80@gmail.com) for 
MSL, Candice (cwongnj1@gmail.com) for ESL. 

9/28/2025                                                                                      Pastor Rob           

1. The children's department provides in-person Sunday classes from 
Preschool to Grade 5. Looking forward to seeing your children . 

    The location is in the old building, and the courses are as follows: 
     In-Person Children's Sunday School: 9:30-10:45am 

   In-Person Children's Sunday Worship: 11:15am –   
12:30pm 

     AWANA class Friday 7:30 pm-9:30pm 
2. Registration for Awana 2025-2026 is now open. 

Please email chidren@raleighccc.onmicrosoft.com if 
you have any questions or concerns. 

 

1. See You at the Pole - Wednesday, September 24 – Join your fellow Chris-
tian students at your school flagpole before school starts on Wednesday, 
September 24, to pray for your friends, families, teachers, school, and our 
nation.  This year's theme is "Awe" (Habakkuk 3:2).  For more info and to 
know how to organize this prayer event at your school, visit syatp.com. 

2. Friday's Youth Group - Join us for Youth Group on this Friday, September 
26, from 7:30-9:30 p.m. for a great time of worship, prayer, and fellow-
ship. 

3. Wednesday Youth Prayer —Join us for Prayer on this Wednesday, Sep-
tember 24 , from 7:00-7:40 p.m. through Zoom. 

4. New Youth Sunday School  Classes-Join us in person for Youth Sunday 
School every Sunday, from 9:30-10:45 a.m. for worship, prayer, and Bible 
study.  

5. Coding Class Update – In this class, you will learn the fundamentals of the 
Python programming language by taking on the role of a new software 
engineer at a video game company.  You will work with mentors to create 
a text adventure game, with the goal of finishing by Christmas 2025.  This 
class is open to rising 7th-12th Grade students.  Classes will start on Fri-
day, September 12.   

     -Friday Class - 6:30-7:30 p.m. (This class is full.) 
     -Saturday Classes - 1:00-2:00 p.m. (4 spaces available); 3:00-4:00 p.m.  (4 

spaces available) If interested, contact Uncle Alan at 
alan.sawyer1984@outlook.com. 



青少年事工報告 

兒童事工報告 

請為下週主日講員代禱  

9/21/2025 華語堂廖忠信弟兄 
證道題目  

人生的四幅圖畫（四）－人生是個「託付」 

傳道書 12: 13-14 

9/21/2025       報  告  

 

 

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表 格填寫您的資料和需
要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。 鏈接如下 https://www.raleighccc.org/main/
contact-us/ 

2. 新的秋季(9/7-11/30)華語成人主日學課程(11:15am-12:30pm) , 今天開始。課程如下:                                                                                                                            
(1) 福音班 （約翰福音）A122 教室      (2) 新約概覽 (下)  A213 教室                                              

(3) 士師記  A206 教室    (4)   哥林多前書  A200 教室    

3. 會員課將於今天 和 9/28 主日學時間在 202 教室舉行。凡在本教會聚會超過三個月並已受
洗的基督徒，歡迎參加。請向陳百鍊傳道或陳國強長老報名。 

4. 今天在 B 樓 2-Flex 12:30 pm 有迎新午餐，歡迎最近两个月到訪的新朋友和各小组组長参

加。 

5. 我們很高興地宣布，教會將於 12 /7 舉行 Christmas Cantata。這是我們教會、來自不同堂
會、團契、主日學和 青少年一起計劃的外展和慶祝活動。練習開始。要加入詩班，請聯
繫華語堂 Celine 章毓璐(celinechang.tw@gmail.com） 。如果您有興趣在其他團隊中服事，
例如管弦樂團、佈置、禱告、設置、清理、迎新/接待、協調等，請聯繫 Kathryn Rei 
(kathrynleerei@gmail.com) ，了解如何使用您的恩賜。 

6. 為配合教會預備周偉添牧師和兒童事工主任劉寅巖弟兄的 2026 年續任事宜，謹請國語堂
會員和兒童事工老師同工和學生家長今天到 A 樓大廳，分別領取並填寫一份對周牧師和劉
弟兄本期工作的意見返饋表。請將填妥的意見表放入大廳內的收集箱，截止日期是下星期
日 9 月 28 日。 

7. 2025 RCCC 宣道年會將於 10 月 4-5 日(周六/周日)舉行。今年的主題是“宣教主導的人

生”。講員是何俊明牧師。時間是 10 月 4 日(周六)10:00 am(國語)/1:30 pm((粵語); 10 月 5

日(周日) 9:30 am(國粵語聯合崇拜)/11:15 am(英語崇拜)。請弟兄姊妹一同預備心，撥出時

間來參加。 

8. 橄欖樹基金會與北美華人醫師聯盟合作，將於 10 月 11 日上午 10 點到下午 3 點在本教會
Building B 舉辦義診。屆時將有各科醫師到場免費提供醫療服務（包括免費驗血、免費流
感疫苗接種）、健康諮詢與健康知識宣導。義診過程中以國語為主要語言。歡迎大家踴躍
參加此次活動，也請您邀請身邊有需要的朋友及社區居民前來尋醫問診。義診報名連
結： https://www.ollietree.org/cn/freeclinicregister/，義診當天亦接受現場報名。 

9. Operation Christmas Child (OCC) 需要 T 卹製作跳繩—Pauletta 需要舊 T 卹來製作跳繩，放

在我們的「Operation Christmas Child 」鞋盒裡。請將捐贈的 T 卹放在教堂大廳電梯旁的青

少年桌旁。 

10. 2025 年 Operation Christmas Child 鞋盒收集目標—虔誠地考慮幫助我們實現今年製作 425 

個裝滿禮物的鞋盒（300 個實體鞋盒； 125 個線上鞋盒）的目標。 同時，我們需要新的禮

品/用品來製作 300 個實體鞋盒。 新堂的青少年桌上有所需物品的清單。如果可能，請在 

10 月 31 日之前將新的禮品/用品放入收集容器中。 

11. ESL (English as a Second Language) / MSL (Mandarin as a Second Language) - 有興趣的學

生，MSL 請聯繫 Alissa ( 646-404-7032) ; ESL 請聯繫 Candice ( 201-682-4574) 

12. 感謝曾為梁國生弟兄手術康復祈禱的弟兄姊妹，他現在已經完全康復，並正履行他作為

粵語堂執事的所有教會職責。 

13. 譚保榮牧師是我們教會支持的宣教士之一，他準備了年中宣教報告呈現給弟兄姊妹們。

中英文版本的宣教報告放在崇拜大堂外走廊的櫃檯上，歡迎大家索取一份閱讀並分享，以

了解神如何帶領譚牧師並使用他祝福近處和遠處的人。 
 
 
 

 

1. 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。

期待您的孩子參加。 

    地點在舊堂, 課程如下： 

    實體兒童主日學: 9:30-10:45am 

    實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm                  

    周五 7:30-9:30 pm 有 AWANA 

2. 2025-2026 年 Awana 報名現已開放。如果您有 

    任何問題或疑慮，請發送電子郵件至
children@raleighccc.onmicrosoft.com 

日期 國語 粵語 英語 

9/28/2025 Rob 牧師 陳百鍊傳道 李成文傳道 

1. See you at the Pole—9/24 週三- 請和你的基督徒同學參加 9/24 在學校升旗台

舉行為你的朋友, 家人, 老師, 學校及國家的禱告活動。今年的主題是哈巴谷

書 3:12 “Awe“. 欲了解更多信息，請至 syatp.com。 

2. 週五青少年聚會–  歡迎 參加 9 月 26 日星期五晚上 7:30-9:30 青少年團契，

共度敬拜、禱告和團契的美好時光。 

3. 週三青少年禱告會 —  歡迎參加 9/24 週三 7:00 –7:40PM 經由 Zoom 舉行的

青少年禱告會。 

4. 新的青少年主日學— 我們新的青少年主日學課程已開始。 歡迎參加每個週

日上午 9:30-10:45 青少年主日學，我們一起敬拜、祈禱和查經。 

5. Coding 課程更新—在本課程中，你將扮演一家電玩公司的新軟體工程師，

學習 Python 程式語言的基礎知識。 你將與導師合作創建一款文字冒險遊

戲，目標是在 2025 年聖誕節之前完成。 本課程開放給即將升入 7 至 12 年

級的學生開放。 課程將於 9 月 12 日星期五開始。 

-週五班—下午 6:30-7:30（本班已滿)。 

-週六課程—下午 1:00-2:00（4 個名額）;下午 3:00-4:00（有 4 個名額） 

如果有興趣，請致電 alan.sawyer1984@outlook.com 聯繫 Alan 叔叔。 



青少年事工報告 

兒童事工報告 

請為下週主日講員代禱  

9/21/2025 粵語堂梁廷益牧師 
證道題目  

迎向挑戰的教會 
帖撒羅尼迦後書 2:13 - 3:5  

9/21/2025       報  告  

 

 

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表 格填寫您的資
料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。 鏈接如下 https://
www.raleighccc.org/main/contact-us/ 

2. 秋季粵語成人主日學課程 (9/7– 11/30):  
    1) 福音班: 老師梁國生 (Kurt),黃碧音 (Winnie), 林雪麗 (Laura)，教會 134 室。                

2) 民數記 ~ 漂流教室 : 李麗雲 / 周鏡華 (助教)   204 室 
3. 我們很高興地宣布，教會將於 12 /7 舉行 Christmas Cantata。這是我們教會、來自不同

堂會、團契、主日學和 青少年一起計劃的外展和慶祝活動。請聯繫 Christine Oentung 
（919） 360-3536，了解如何使用您的恩賜來服侍。練習開始。要加入詩班，請聯繫
華語堂 Celine 章毓璐（celinechang@gmail.com） 。如果您有興趣在其他團隊中服事，
例如管弦樂團、佈置、禱告、設置、清理、迎新/接待、協調等，請聯繫 Christine Oen-
tung（919）360-3536 ，了解如何使用您的恩賜。 

4. 橄欖樹基金會與北美華人醫師聯盟合作，將於 10 月 11 日上午 10 點到下午 3 點在本
教會 Building B 舉辦義診。屆時將有各科醫師到場免費提供醫療服務（包括免費驗
血、免費流感疫苗接種）、健康諮詢與健康知識宣導。義診過程中以國語為主要語
言。歡迎大家踴躍參加此次活動，也請您邀請身邊有需要的朋友及社區居民前來尋醫
問診。義診報名連結： https://www.ollietree.org/cn/freeclinicregister/，義診當天亦接
受現場報名。 

5. 為配合教會預備周偉添牧師和兒童事工主任劉寅巖弟兄的 2026 年續任事宜，謹請國
語堂會員和兒童事工老師同工和學生家長今天到 A 樓大廳，分別領取並填寫一份對周
牧師和劉弟兄本期工作的意見返饋表。請將填妥的意見表放入大廳內的收集箱，截止
日期是下星期日 9 月 28 日。 

6.Operation Christmas Child (OCC) 需要 T 卹製作跳繩—Pauletta 需要舊 T 卹來製作跳繩，
放在我們的「Operation Christmas Child 」鞋盒裡。請將捐贈的 T 卹放在教堂大廳電梯
旁的青少年桌旁。 

7. 2025 年 Operation Christmas Child 鞋盒收集目標—虔誠地考慮幫助我們實現今年製作 
425 個裝滿禮物的鞋盒（300 個實體鞋盒； 125 個線上鞋盒）的目標。 同時，我們需
要新的禮品/用品來製作 300 個實體鞋盒。 新堂的青少年桌上有所需物品的清單。如
果可能，請在 10 月 31 日之前將新的禮品/用品放入收集容器中。 

8. 2025 RCCC 宣道年會將於 10 月 4-5 日(周六/周日)舉行。今年的主題是“宣教主導的人
生”。講員是何俊明牧師。時間是 10 月 4 日(周六)10:00 am(國語)/1:30 pm((粵語); 10
月 5 日(周日) 9:30 am(國粵語聯合崇拜)/11:15 am(英語崇拜)。請弟兄姊妹一同預備
心，撥出時間來參加。 

9. 感謝曾為梁國生弟兄手術康復祈禱的弟兄姊妹，他現在已經完全康復，並正履行他作
為粵語堂執事的所有教會職責。 

10. 譚保榮牧師是我們教會支持的宣教士之一，他準備了年中宣教報告呈現給弟兄姊妹
們。中英文版本的宣教報告放在崇拜大堂外走廊的櫃檯上，歡迎大家索取一份閱讀並
分享，以了解神如何帶領譚牧師並使用他祝福近處和遠處的人。 

11.關懷與代禱： 
1) 求主勉勵我們與他同工，歡迎並連繫新朋友；感動他們能參與教會聚會，進入教會群

體。 
2) 為匹克球 (Pickleball) 事工 (每周六早上 7:30-10:00) 禱告 ，求主使我們能接觸新朋友，

預備人心接受福音。 
3) 為慕道班禱告，幫助我們更敏銳地察覺新朋友的需要，連繫他們，並預備他們接受福

音。  
4) Rachel Yan (Peter Ho 的太太), 肺部手術順利完成, 求神保守術後康復及癌症不再復發。 
 
 
 
 

1. 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。

期待您的孩子參加。 

    地點在舊堂, 課程如下： 

    實體兒童主日學: 9:30-10:45am 

    實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm                  

    周五 7:30-9:30 pm 有 AWANA 

2. 2025-2026 年 Awana 報名現已開放。如果您有 

    任何問題或疑慮，請發送電子郵件至
children@raleighccc.onmicrosoft.com 

1. See you at the Pole—9/24 週三- 請和你的基督徒同學參加 9/24 在學校升旗台

舉行為你的朋友, 家人, 老師, 學校及國家的禱告活動。今年的主題是哈巴谷

書 3:12 “Awe“. 欲了解更多信息，請至 syatp.com。 

2. 週五青少年聚會–  歡迎 參加 9 月 26 日星期五晚上 7:30-9:30 青少年團契，

共度敬拜、禱告和團契的美好時光。 

3. 週三青少年禱告會 —  歡迎參加 9/24 週三 7:00 –7:40PM 經由 Zoom 舉行的

青少年禱告會。 

4. 新的青少年主日學— 我們新的青少年主日學課程已開始。 歡迎參加每個週

日上午 9:30-10:45 青少年主日學，我們一起敬拜、祈禱和查經。 

5. Coding 課程更新—在本課程中，你將扮演一家電玩公司的新軟體工程師，

學習 Python 程式語言的基礎知識。 你將與導師合作創建一款文字冒險遊

戲，目標是在 2025 年聖誕節之前完成。 本課程開放給即將升入 7 至 12 年

級的學生開放。 課程將於 9 月 12 日星期五開始。 

-週五班—下午 6:30-7:30（本班已滿)。 

-週六課程—下午 1:00-2:00（4 個名額）;下午 3:00-4:00（有 4 個名額） 

如果有興趣，請致電 alan.sawyer1984@outlook.com 聯繫 Alan 叔叔。 

日期 國語 粵語 英語 

9/28/2025 Rob 牧師 陳百鍊傳道 李成文傳道 


